## 邀请函

尊敬的亚洲龙舟联合会各会员国:

亚洲龙舟联合会于 2014 年 5 月 27 - 28 日,在澳门举行了第 20 次亚洲龙舟联合会执委会会议及第 11 次亚洲龙舟联合会员代表大会,根据会议表决决定,定于 2014 年 10 月 31 日至 11 月 3 日在中国佛山举办亚太地区国际龙舟公开赛。现诚挚邀请各会员国组队参赛 2014 年亚太地区国际龙舟公开赛(中国佛山),共同促进亚太地区龙舟运动和龙舟文化的发展。

美丽佛山欢迎您们!

附件: 2014年亚太地区龙舟公开赛(中国佛山)竞赛规程

亚洲的科联合会是新秘书处 2014年亚太地区龙舟公开赛(中国佛里)组委会 2014年9月19日

## **INVITATION**

Distinguished ADBF National Member Federations,

The Asian Dragon Boat Federation (ADBF) has held the 20th Executive Board Meeting and the 11th General Assembly Meeting on May 27-28, 2014 in Macau, China to decide that the Asia & Pacific Dragon Boat Race Open will be held in Foshan, China on October 31 to November 3, 2014. Now the Organizing Committee sincerely invites ADBF National Member Federations to participate in the Asia & Pacific Dragon Boat Race Open (Foshan, China) to enhance the development of Longzhou sports and culture in Asia & Pacific together.

Here attached the Competition Regulations. And you are all welcomed to Foshan!

2014 Asia & Pracific Dragon Boat Race Open Organizing Committee

ADBF Secretariat